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Datum 

 

6 juli 2016 

Steller vragen 

 

Sj. van den Dool, VVD 

Over agendapunt 

 

Raadsvergadering 7 juli 2016, ag.punt 21 Kadernota 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

In de kadernota zijn enkele investeringsaanvragen toegevoegd, klopt het dat die van de 

nutsschool is komen te vervallen? 

 

Inderdaad deze investeringen zijn komen te vervallen met toetsing van het financieel 

overkoepelend beleidskader. Er bestaat overigens geen wettelijke verplichting voor de 

gemeente om de door de gemeente gevraagde investeringen te doen. Wel kan de gemeente 

een eventuele afweging maken dat door nu investeringen te doen, de levensduur van het 

gebouw kan worden verlengd en daarmee vervangende nieuwbouw kan worden uitgesteld.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 
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